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KALENDÁŘ AKCÍ

VIII. VÁVROVICKÉ PIVNÍ SLAVNOSTI V AREÁLU
SOKOLOVNY VE VÁVROVICÍCH

5. 7. 2024, začátek v 17 hodin, vstupné 130 Kč, Sokolovna Vávrovice
Akci pořádá TJ Sokol Vávrovice ve spolupráci s restaurací U Hrocha a Pizza MiOn. Můžete se těšit 

na 10 druhů piv, kýtu na grilu, klobásy, žebra... Připraveny budou soutěže nejen v pití piva.

BENÁTSKÁ NOC
S KAPELOU MISTRAL NA PALHANCI
19. 7. 2024, 20:00, fotbalové hřiště na Palhanci

Tradiční Benátská noc v areálu fotbalového hřiště na Palhanci.

Na Vaši účast se  těší hasiči a fotbalisti z Palhance.

NOVA CUP
20. 7. 2024, fotbalové hřiště ve Vávrovicích
Na turnaj v malé kopané zve FK NOVA Vávrovice.

EXHIBIČNÍ UTKÁNÍ BOBO TEAM – GALUS TEAM
27. 7. 2024, 15:00, fotbalové hřiště ve Vávrovicích

27. ročník Memoriálu Václava Laiferta. Pro děti skákací hrad, vodní fotbal, dovádění v pěně.

MSP 2024 SOUTĚŽ HASIČŮ
3. 8. 2024, 14:00, fotbalové hřiště FK NOVA ve Vávrovicích

OPAVSKÝ COUNTRY ŠIRÁK 2024 - PŘEHLÍDKA 
FOLK&COUNTRY A PÍSNIČKÁŘŮ

10. 8. 2024, 14:00, Sokolovna Vávrovice
Zahrají 3+1 Band, Karavana, Kelt Grass Band, Ivo Jahelka, Marien, Petr Kocman & PK 

Band a Gentlemani s Daliborem Gondíkem. Pořádá Karfazyl ve spolupráci s SDH Vávrovice.

20. SLAVNOSTI MĚSTSKÉ ČÁSTI OPAVA-VÁVROVICE
31. 8. 2024, hasičský areál v Držkovicích

Zajímavý program pro děti i dospělé, bohatá tombola, občerstvení.

Pořádá Úřad městské části ve spolupráci s místními sdruženími.
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ÚVODNÍ SLOVO STAROSTY

a dálnic, kterému most patří. Oprava mostu v hodno-

tě 40 mil. Kč, kdy mají být vyztuženy pilíře a oprave-

na mostovka, má trvat 6 měsíců. K tomu je potřeba 

připočítat pauzu v zimních měsících, takže hotovo by 

mělo být příští rok na jaře. Objízdná trasa bude možná 

přes polský Pilscz nebo Držkovice.

V nejbližší době by měla začít i oprava cyklostez-

ky poničené při výstavbě obchvatu. Ke zdržení došlo 

z důvodu opakovaného výběrového řízení.

Na závěr bych Vás rád pozval na 20. slavnosti naší 

městské části, které se uskuteční poslední srpnový 

den v Držkovicích. Přeji Vám příjemné prožití letních 

měsíců a klidnou dovolenou.

Vážení spoluobčané,

na školní zahradě proběhla tradiční Zahradní slav-

nost, na které naše děti dostaly „výplatu“ za druhé po-

loletí školního roku. Rozloučili jsme se s páťáky, pasován 

byl nový Rytíř školy a mohly začít letní prázdniny.

Ještě než se tak stalo, proběhla v  naší městské 

části celá řada kulturních i společenských akcí, které 

připravily místní sdružení. Potkat jsme se tak mohli 

při pálení čarodějnic, stavění májky, na pochodu pro 

zdraví, dětském sportovním dni v Držkovicích či tra-

diční neckyádě na řece Opavě.

Jednou z novinek je nový název silnice u závodu 

společnosti Mondelēz, který schválila Rada města 

a úsek od silnice I/11 po železniční přejezd se nově 

jmenuje podle světoznámé sušenky Oreo, která se 

u nás vyrábí.

V posledních dnech nás potrápily rozmary poča-

sí, které naštěstí kromě spadlých stromů na  Karlovci 

a za Držkovicemi nezpůsobily větší problémy. Již na za-

čátku jara jsme nechali provést prohlídku stromů v naší 

městské části. U Sokolovny jsme statnou lípu nechali 

skácet okamžitě, další stromy budou muset bohužel 

k zemi u hřiště a v parku ve Vávrovicích a jeden u dět-

ského hřiště na Karlovci. Kácení proběhne  na podzim.

V polovině prázdnin bude zahájena oprava mos-

tu ve  Vávrovicích. Tuto fi nancuje Ředitelství silnic 

kt é t tří O t h

starosta
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13. jednání zastupitelstva se konalo 

netradičně v  Kulturním domě v  Držkovicích 

25. března 2024 za  účasti 8 zastupitelů, je-

den zastupitel byl omluven.

Zastupitelé schválili výsledek výbě-

rového řízení zakázky malého rozsahu 

na  výměnu střešní krytiny na  budově So-

kolovny. Zakázku vyhrála opavská firma 

GRIGAR,  s.r.o. Cena výměny bude necelých 

1,2 mil. Kč a  práce by měly být provedeny 

do 1.12.2024.

Zastupitelé dále schválili záměr zapsané-

ho spolku Za Humny Opavy na užívání parce-

ly 141/1 na Palhanci. Jedná se o trvalý trávní 

porost, který bude spolek obhospodařovat 

dle ekologických zásad, zvelebovat na  své 

náklady a využívat pro své aktivity. Jedná se 

o pozemek velikosti 1,2 ha za řekou Opavou 

v  blízkosti jezu mlýnského náhonu. Schvá-

ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA

lena byla i  jmenovitá akce TS Opava,  s.r.o. 

– oprava komunikace točny v  Držkovicích. 

Cena díla je 427.000 Kč a bude hrazena rov-

ným dílem z rozpočtu města a městské části.

14. jednání zastupitelstva se konalo 

netradičně v  hasičské zbrojnici na  Palhanci 

29. dubna 2024 za  účasti 8 zastupitelů, je-

den zastupitel byl omluven.

Zastupitelé schválili cenovou nabídku 

na  opravu prostranství před Kulturním do-

mem v  Držkovicích – terénní úpravy, do-

dláždění chodníku a  likvidace staré zídky 

od ulice Držkovická. Oprava stála 108.465 Kč 

a realizovala ji firma Jiří Schreier.

Zastupitelé dále schválili užití znaku 

městské části jako součást znaku Rybářské 

party hic z Vávrovic a program 20. slavností 

městské části, které se uskuteční 31.8.2024 

v Držkovicích.
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NOVÁ ULICE OREO

V  polovině června byla přejmenována 
část ulice K Celnici od silnice I/11 po železniční 
přejezd na  ulici Oreo. Vávrovický závod patří 
mezi největší závody společnosti Mondelēz 
International v  Evropě. Nově tak bude sídlo 
opavské výrobní haly na  adrese s  názvem 
sušenky, která se ve Vávrovicích vyrábí.

Události se účastnil opavský primátor To-
máš Navrátil a  hejtman Moravskoslezského 
kraje Josef Bělica, za společnost Mondelēz In-
ternational pak její generální ředitel Dirk Van 
de Put a ředitel výrobního klastru v ČR Emma-
nuel Chilaud. S přípravou pódia pomohli hasiči 
z Vávrovic.

15. jednání zastupitelstva se konalo 

27. května 2024 za  účasti 8 zastupitelů, je-

den zastupitel byl omluven.

Zastupitelé schválili nové podmínky 

pro pronájem Kulturního domu v  Držkovi-

cích, kde byly doplněny podmínky užívání 

po  22.  hodině v  návaznosti na  dodržování 

nočního klidu.

Jedná se o  reakci na  stížnosti obyvatel 

Držkovic na nadměrnou hlučnost při soukro-

mých oslavách.

16. jednání zastupitelstva se konalo 

24.  června 2024 za  účasti všech zastupitelů, 

kteří si prošli zprávu o  přípravě 20. slavností 

městské části a  zapojení jednotlivých zapsa-

ných spolků do  organizace a  přípravy občers-

tvení.

Na všech jednáních byly podány informace 

o došlých písemnostech, místostarosta Jiří Ko-

reník podal zprávy o  činnosti úřadu a  prostor 

byl i  na  dotazy, připomínky a  podněty členů 

zastupitelstva a ostatních přítomných.
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tečně atraktivní a  snadněji jim 

přibližuje témata, s  nimiž se 

seznamují z učebnic.

Po  celý rok se objevovaly 

ve  veřejném prostoru zprá-

vy o  stavu a  vývoji českého 

školství. Sociální sítě jsou 

plné odborníků vyjadřujících 

se ke  všemu, co často znají ze svých let po-

vinné školní docházky. Školy tak musí často 

čelit mnoha zakořeněným mýtům a  obhajo-

vat svou každodenní vzdělávací práci. Stejně, 

jako se vyvíjí společnost, dynamicky reagují 

školy na potřeby doby. To, co platilo před de-

seti lety, už není aktuální. Ne příliš podporují-

cí jsou však časté nesystémové změny a časté 

střídání vrcholných politiků na  ministerském 

křesle, z nichž každý se touží zapsat  „zaruče-

ně inovativní reformou“.

Když školáci vyrazí na  tý-

denní pobyt do  přírody, je to 

neklamným znamením závěru 

školního roku. Letos padla volba 

na CHKO Beskydy a Horský hotel 

Kozubová. Připravený zážitkový 

program byl bohatý a  počasí 

bylo předzvěstím očekávaných  

prázdnin. Po celý školní rok dětem MŠ a žákům 

ZŠ zpestřovala výuku řada zážitkových progra-

mů a projektových dní, které mohly být realizo-

vány díky fi nančním prostředkům z Operačního 

programu Jan Amos Komenský.

Od  drobných exkurzí, výletů za  poznáním, 

animačních programů až po  Historický den 

na  školní zahradě nebo vzdělávací programy 

v zážitkovém ekologickém centru URSUS v Dolní 

Lomné  a Archeoskanzenu v Chotěbuzi. Věříme, 

že pro řadu dětí je tento způsob výuky dosta-

ZÁKLADNÍ ŠKOLA
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A  tak školy, jako vykonavatelé těchto bo-

hulibých, často populistických snah, se musí 

každodenně vypořádávat s  uvedenými vizemi 

a skutečnou realitou.

A  právě ta mravenčí všední práce je tím, 

na  co se zaměřuje naše pozornost a  o  co se 

ve škole snažíme.

Navzdory výše zmíněným ministerským plá-

nům a  bující administrativě se i  v  končícím roce 

dařilo posilovat slabé stránky. Chybějící tělo-

cvičnu jsme vyřešili realizací hodin TV v moderní 

sportovní hale ZŠ Opava-Komárov (ÚMČ podpořil 

dopravu). Na nové vybavení v  rámci výuky nové 

informatiky jsme dosáhli díky dotačním titulům 

a fi nančním prostředkům z operačních programů 

EU. Poskytujeme odborné poradenství školním 

speciálním pedagogem. A  rozvíjíme nabídku 

vzdělávacích programů zážitkové pedagogiky 

a venkovního učení. Zapojujeme žáky do občan-

ského života, spolupracujeme s obecními spolky. 

Nejviditelnějším výsledkem této spolupráce je 

nová alej ovocných stromů v polích mezi Vávrovi-

cemi a Palhancem (se spolkem Za Humny Opavy).

Přichází čas prázdnin. Všichni si potřebujeme 

odpočinout, načerpat nové síly a energii. I budo-

va školy potřebuje lecos opravit a „restartovat“. 

Všem partnerům a  podporovatelům patří 

velký dík za  spolupráci na  dalším úspěšném 

školním roce. S  tímto poděkováním a  přáním 

příjemně a  aktivně prožitých letních měsíců se 

s vámi na čas loučí malí a velcí školáci z vávro-

vické malotřídky.
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UKLIDILI JSME SI MĚSTSKOU ČÁST

V sobotu 30. března 2024 jsme zorganizovali 

akci „Ukliďme Česko – ukliďme si naši městskou 

část“. Sešli jsme se v 9.00 hodin na určených mís-

tech, kde jsme si rozebrali úklidové pytle a prošli 

se po okolí, uklidili jsme příkopy podél cest a cyk-

lostezky, břehy kolem řeky od Držkovic až ke splavu 

na Palhanci a kolem mlýnského náhonu na Karlov-

ci, dále okolí bývalé stavby nového obchvatu na Pa-

lhanci a  další místa a  nasbírali 

jsme cca 25 pytlů odpadu.

Akce se zúčastnilo 19 obča-

nů naší městské části, za což jim 

děkujeme a věříme, že v příštím 

roce se připojí i  další občané.  

Rovněž děkujeme obecnímu 

úřadu za  likvidaci nasbíraného 

odpadu. 

spolek Za Humny Opavy
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plodily od  července do  zimy. Děti ze základní 

školy nejen pomáhaly s výsadbou, ale k jednot-

livým stromkům vyrobily v rámci výuky cedulky 

s názvy odrůd. Jednotlivé stromy si sázející po-

depsali a slíbili, že je budou chodit zalévat. Akci 

z  převážné části fi nancovalo Statutární město 

Opava z dotace podpory životního prostředí.

Spolek Za  Humny Opavy přivítá zájemce 

o  podobné aktivity, kdy je možné se přihlásit 

na facebookové skupině “Za Humny Opavy”, pří-

padně e-mailem: zahumnyopavy@seznam.cz, 

kde se dozví o dalších plánech a akcích.

spolek Za Humny Opavy

Sokolové z Vávrovic, členové spolku Za Hum-

ny Opavy ve  spolupráci se Základní školou 

Vávrovice, za  velké účasti cca 60 občanů, vysa-

dili v sobotu 27. 4. 2024 na polní cestě ve Váv-

rovicích alej ovocných stromů – jabloně, hrušně, 

švestky, višeň a třešeň – vše jsou to staré odrůdy 

ovocných stromů, které by měly být odolnější 

vůči chorobám a přírodním vlivům. Stromy byly 

sázeny ve tvaru „špičák“ a byly vybrány tak, aby 

ALEJ ZA HUMNY
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sezónu, a stejně jako loni, soutěží v seriálu Mo-

ravskoslezského poháru. Po čtyřech kolech mají 

dvakrát 1. místo a dvakrát 2. místo, a v celkové 

tabulce průběžně vedou na 1. místě.

V květnu jsme oslavili svátek sv. Floriána, pa-

trona všech hasičů, a při této příležitosti jsme se 

s praporem účastnili Česko-Polského setkání. Také 

jsme, jako každý rok, byli na Pouti na Hůrku.

První akcí, kterou jsme letos pořádali, byla 

naše tradiční Neckyáda. Čtyři krásná plavi-

dla plula za  nádherného počasí velmi rychle. 

V  areálu sokolovny na  všechny čekalo bohaté 

občerstvení. Pro děti byly připraveny kolotoče, 

skákací hrady, klaun Kalimero a  na  závěr oblí-

bená pěna od hasičů z Brumovic. Díky hlasování 

návštěvníků zvítězilo plavidlo Krotitelé duchů. 

V květnu začala naše sportovní hasičská čin-

nost. První sobotu se děti účastnily okrskového 

kola Hry Plamen v Holasovicích, kde mladší žáci 

vyhráli 1. místo a starší žáci 3. místo. Dětem také 

začaly závody Mladecké ligy, které se konaly ka-

ždý pátek až téměř do konce června. Nejlepších 

výsledků jsme dosáhli s  mladšími žáky v  Litul-

tovicích, kde získali 5. místo, a se staršími žáky 

v  Oticích a  Holasovicích, kde rovněž skončili 

na  5.  místě. Celkově jsme v  ročníku 2023/2024 

obsadili 10. místo s mladšími žáky a 11. místo se 

staršími žáky.

Družstvo mužů se také účastnilo svého okr-

skového kola v požárním sportu v Holasovicích, 

kde vyhrálo 1. místo v  kategorii nad 35 let. 

Dorostenecké družstvo zahájilo svou soutěžní 

HASIČI VÁVROVICE

0
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Další akce, které nás čekají 

o  prázdninách, jsou: 3. srpna Morav-

skoslezský pohár na  hřišti ve  Vávro-

vicích, 10. srpna Country širák v  So-

kolovně, 7. září schůze ke  115 letům 

našeho sboru a 14. září soutěž o pohár 

primátora města Opavy v Kylešovicích.

Naši činnost můžete sledovat 

a podpořit na Instagramu: sdh_vavro-

vice a Facebooku: SDH Vávrovice. 

Zdraví Hasiči z Vávrovic

Děkujeme všem, kdo nás přišel podpo-

řit, a také za fi nanční sponzorské dary.
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budou hrát za dospělé, takže na další úspěchy 

si budeme muset počkat.

Na  závěr sezóny jsme si udělali společný 

výlet na  kole do  Slavkova, kde jsme zvýšili 

adrenalin bojovou hrou v LaserTag aréně. 

V dorostu budeme hrát od podzimu soutěž 

pro začínající hráče, a to je 2. třída. Tady potře-

bujeme rozšířit hráčský kádr, a proto od 1. září 

přivítáme další kluky a holky, kteří nechtějí jen 

doma sedět u mobilů a chtějí se trochu hýbat. 

Rodiče, to je k zamyšlení i pro vás!

Jiří Hadámek

Naši žáci-dorostenci dosáhli výrazného 

úspěchu, když vyhráli okresní přebor 1. třídy 

ve stolním tenise.

Družstvo v  sestavě Lukáš Gregořica, Sa-

muel Svoboda, Zdeněk Janda, Tomáš Gregoři-

ca a Robin Kocur v základní části skončili třetí, 

ale v  play-off postupně vyřadili Darkovice, 

Kateřinky i  Děhylov. Tedy tři největší oddíly 

stolního tenisu v okrese.

Navíc se Zdeněk Janda stal i  v  jednotliv-

cích přeborníkem. Bohužel od  příští sezóny 

přestupuje do  Slezanu Opava a  ostatní kluci 

JSME V OKRESE NEJLEPŠÍ 

mohli vyrobit bubínek, přívěsek a  hlavně 

správnou indiánskou čelenku. 

Na  konci června jsme na  Zahradní slav-

nosti poděkovaly všem zaměstnancům MŠ 

a  ZŠ Vávrovice za  jejich práci, energii a  čas 

a popřály krásné prázdniny!

Nový školní rok se přiblíží dřív, než se na-

dějeme, a  my se už teď těšíme na  nové čle-

ny v našem kolektivu a na zážitky, které nás 

společně s dětmi čekají.

Po  květnovém pálení čarodějnic se ma-

minky z  Klubu rodičů vrhly na  plánování 

Sportovního dětského dne. Toto sportovní 

odpoledne pomáháme pravidelně pořádat 

SDH Držkovice. Letos tato akce vyšla ideálně 

na Den dětí a počasí bylo přímo ukázkové. 

Pro děti byly připraveny stanoviště s růz-

norodými úkoly. Odměnou jim byla plná taš-

ka dobrot, nanuky a  oblíbené opékání špe-

káčků. Na  této již tradiční akci byla spousta 

dětí a všichni jsme si to skvěle užili. 

Před koncem školního roku jsme uspo-

řádaly Indiánské odpoledne. Pro děti jsme 

připravily stezku, kde si mohli indiáni a indi-

ánky přečíst a  vyzkoušet tradiční indiánské 

dovednosti.

Největší úspěch sklidilo stanoviště s  lo-

vem bizona, plazení pod sítí a  netradiční 

překážková dráha. Dětí nepřišlo mnoho, ale 

i  přesto jsme strávili společně hezké chvíle. 

Odměnou byly dílničky, kde si malí indiáni 

ZPRÁVY Z KLUBU RODIČŮ



13

JARNÍ POCHOD PRO ZDRAVÍ

dů a  příznivců zdravého pohybu 

a  dobrého jídla. V  cíli probíhaly 

pro děti tvořivé dílničky společně 

s jednoduchými úkoly. Děti si uží-

valy kreslení na  obličej a  také se 

zapojily do improvizované kapely 

u  táboráku. Celou akci doprová-

zela přátelská a příjemná nálada 

až do  pozdních nočních hodin. 

Na další ročník se na Vás těší or-

ganizátoři celé akce Rybářská 

parta hic z Vávrovic.

V  sobotu 13.4.2024 Ry-

bářská parta hic z  Vávrovic 

ve  spolupráci s  Cyklobarem 

Držkovice, uspořádala pro 

občany Jarní pochod pro 

zdraví. Start byl v  Holaso-

vicích na  vlakové zastávce 

a trasa vedla po cyklostezce 

přes Držkovice, až do  Váv-

rovic. Po  cestě bylo nachys-

táno 5 zastávek s  QR kódy, 

které obsahovaly jak videa 

tak zvukové nahrávky. Po-

časí celé akci přálo a  jarní 

slunce vytáhlo na cestu vel-

ké množství rodin, kamará-
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Naši žáci bohužel ve své skupině nedokázali 

za  celý rok zvítězit. Pokračuje letargie 

z  předešlých let. Tým se pořád buduje, ale 

V zimním období se naše družstva při-

pravovala v tělocvičnách a nabírala kondi-

ci venku po  vesnici. Naše mužské týmy 

a  dorost využívali tělocvičnu na  strojní 

průmyslovce, žáci na „zdrávce“ a mini žáci 

v  Elimu. První tým sehrál tři přípravné 

zápasy, kdy podlehl těsně Hradci, dostal 

pořádně za vyučenou se Zlatníky a dekla-

soval Holasovice. Béčko ve svém jediném 

zápase porazilo Opabrum. Dorostenci jas-

ně prohráli se Štěpánkovicemi.

První mužstvo obsadilo po podzimu 

7. místo a bylo to smutné umístění, pro-

tože kluci předváděli slušné výkony, ale 

několikrát nezvládli koncovky zápasů 

a místo výher byly pouze remízy. Ovšem 

jarní část sezóny byla o  mnoho těžší, 

protože v přípravném období přišel tre-

nér Matoušek o 3 členy základní sestavy 

(zranění, práce), navíc mu nepravidelně 

dojížděli vysokoškoláci, a  tak často na-

skakovali kluci z  béčka a  dorostu. Tým 

nakonec okresní přebor uhájil na 8. mís-

tě s 32 body.

Béčko bylo po  podzimu se 4 body 

poslední. Své postavení nevylepšilo. 

Na jaře zvítězilo pouze v domácím zápa-

se s Deštnou. V poměru s podzimem sice 

tým méně inkasoval, ale zároveň i méně 

branek dal.

Dorostenci byli po  podzimu 

na 4. místě. Jarní část sezóny byla hodně 

proměnlivá. Kluci střídali výborné a pře-

kvapivé výsledky s velmi nečekanými prohrami. 

Nakonec z toho bylo konečné 5. místo.

JARNÍ ČÁST SEZÓNY 2023/2024 VE VÁVROVICÍCH
PŘEBOR MUŽI

 Klub V R P Skóre B

1. Štítina 22 1 3 104:15 67

2. Stěbořice 18 5 3 84:37 59

3. Žimrovice 16 8 2 72:35 56

4. Štáblovice 15 4 7 107:39 49

5. Těškovice 15 2 9 64:54 47

6. Bohuslavice 10 4 12 56:75 34

7. Hlavnice 10 4 12 59:74 34

8. Vávrovice 9 5 12 70:70 32
9. Kozmice „B“ 8 5 13 54:71 29

10. Slavkov „B“ 7 8 11 62:70 29

11. Březová 8 4 14 57:66 28

12. Litultovice 9 1 16 46:70 28

13. Dolní Životice 7 2 17 38:84 23

14. Jakartovice 0 3 23 28:141 3

III.třída sk.C muži
 Klub V R P Skóre B

1. Brumovice 22 0 0 130:18 66

2. Otice 18 1 3 123:23 55

3. Melč 17 2 3 91:34 53

4. Kylešovice 13 5 4 75:31 44

5. Holasovice 12 2 8 58:48 38

6. Budišov n/B "B" 9 2 11 73:69 29

7. Hradec n/M "B" 7 4 11 46:63 25

8. Radkov 5 4 13 37:79 19

9. Palhanec 5 3 14 25:62 18

10. Větřkovice 4 3 15 32:96 15

11. Deštné 3 3 16 23:105 12

12. Vávrovice "B" 2 1 19 27:112 7 
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kulminace hráčů nedovolí 

to, aby se stabilizoval. 

Výsledkem je málo 

vstřelených branek, hodně 

inkasovaných a žádný bod.

Naši nejmenší dokončili 

svou druhou sezónu. Rovněž 

jako jejich starší kolegové bez 

výhry a na posledním místě. 

Během roku se v týmu vystří-

dala řada hráčů a tým se opět 

nestabilizoval.

Soutěže byly ukončeny 

závěrečným vyhodnocením: 

Osobnosti týmu – Tomáš 

Šenk (A-tým), Jakub Mor-

bitzer (B-tým), David Binár 

(Dorost). Nejlepší střelci – Fi-

lip Mrusek (A), Daniel Škopek 

(B) a  David Binár (D), Citrón 

sezóny (průser) – Filip Mru-

sek (A), David Kořínek (B) a  David Černohorský 

(D). Vávrovická kopačka (cena trenéra) – Roman 

Bartusek. Vávrovický míč (cena fanoušků) – To-

máš Šenk. Překvapení sezóny – Vojta Papež.

Na závěr sezóny jsme pořádali ještě 2 fotba-

lové turnaje. Nejdříve pro dorost. Jeho soupeřem 

byl B-tým a sestavený tým legend a  legionářů. 

Tento tým byl sestavem z veteránů, dres znovu 

15

PŘEBOR dorostu sk.B 
 Klub V R P Skóre B

1. Vítkov 18 0 2 111:22 54

2. Litultovice/Hlavnice 11 4 5 40:29 37

3. Slavkov 10 4 6 65:38 34

4. Zlatníky/Stěbořice 6 3 11 34:80 21

5. Vávrovice 5 3 12 37:51 18
6. Kylešovice 3 0 17 26:93 9 

Starší žáci 1+8 sk.B 
 Klub V R P Skóre B

1. Chvalíkovice 14 2 0 83:9 44

2. Litultovice/Hlavnice 11 3 2 52:15 36

3. Hradec n/M 11 0 5 79:31 33

4. Velké Heraltice/Brumovice 10 1 5 70:34 31

5. Štáblovice 7 4 5 56:32 25

6. Jakartovice 4 3 9 39:69 15

7. Otice 4 3 9 30:48 15

8. Úvalno 3 0 13 20:84 9

9. Vávrovice/Holasovice 0 0 16 3:110 0 
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Druhým turnajem, který jsme pořádali, 

byl turnaj starších přípravek. Původně měl být 

v  6  týmech, nakonec však několik týmů těsně 

před turnajem svou účast odřeklo, a  tak se na-

konec hrálo ve čtyřech. Vítězem turnaje se stalo 

družstvo Stěbořic, druhé byly po  vítězných pe-

naltách Holasovice, třetí Vávrovice a čtvrté Malé 

Hoštice. Nejlepším střelcem turnaje byl Tobík 

Prusek ze Stěbořic, nejlepším brankářem Honzík 

Malý z  Malých Hoštic a  nejlepší hráčkou Gabka 

Urbanská z Holasovic.

oblékli Hynek Šnajder, Luboš Banetka, Lukáš 

Schölzig, Vlastík Richlý, Roman Lichovník, Aleš 

Machů, Jirka Laifert a  byl doplněn ještě aktiv-

ními fotbalisty, kteří u  nás působili. Jako třeba 

Holasovická eskadra – David Dehner, Ondra Bo-

tzián, Denis Varyš, ale i Tomáš Černý, Jan Šnajder. 

Přesto tento tým nakonec skončil na  chvostu, 

když oba zápasy prohrál. Naopak vítězem byl 

nakonec tým dorostu. Nejlepší brankářem byl 

zvolen Vojtěch Papež a  nejlepší střelcem Jirka 

Otipka (B – tým).

6
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Na závěr bych chtěl poděkovat všem členům vý-

konného výboru, což jsou zároveň i trenéři, za jejich 

činnost v uplynulém soutěžním ročníku.Poděkování 

rovněž patří i všem hráčům ve všech věkových kate-

goriích za reprezentaci našeho oddílu a samozřejmě 

i našim věrným podporovatelům, rodičům dětí, kte-

ří tvoří na zápasech velmi pěknou kulisu.
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SPADLÝ STROM NA KARLOVCI
Rozmary počasí posledních dnů se nevy-

hnuly ani naší městské části. Kromě poláma-
ných drobnějších větví ze stromů v celé měst-
ské části došlo i  k  vyvrácení většího stromu 
u  dětského hřiště na  Karlovci. Ten naštěstí 
nezpůsobil větší škody či zranění osob.

8

p y

VELKÝ DEN NA PALHANCI
V  sobotu 29.6. se uskutečnil další ročník 

akce Velký den na  Palhanci. Skákací hrady, 
řetízkové kolotoče či parní mašinka byly ob-

sypány dětmi. Nechybělo bohaté občerstvení, 
zábava s  klaunem Kalimero a  hudební pro-
dukce pro starší účastníky.
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Tradiční šachový turnaj 

na  Palhanci zná svého letošního 

vítěze, kterým se stal pan Martin 

Čarnecký. Na druhém místě skon-

čil Zdeněk Midrla, na  třetím pak 

Petr Cabel. Z místních se nejlépe 

umístila na čtvrtém místě Jolana 

Míčková.

19

ŠACHOVÝ TURNAJ 
NA PALHANCI

LETNÍ PROVOZ 
KNIHOVNY 

15.7. 2024    
14:00 - 18:00 hod.

12.8. 2024    
14:00 - 18:00 hod.



JUBILANTI
ČERVENEC
Grossman Jiří (50 let)

Tesař Libor (50 let)

Osadník Jiří (60 let)

Přidalová Jarmila (65 let)

Andrlová Jarmila (85 let)

Klapetková Jaroslava (93 let)

SRPEN
Stonišová Marie (60 let)

Vrbický Jaromír (65 let)

Dehnerová Alena (75 let)

Gilligová Anna (75 let)

Kubesa Karel (80 let)

Kořistková Marie (80 let)

Gebaurová Božena (90 let)

Blagová Marie (91 let)

ZÁŘÍ
Tesař Kamil (50 let)

Beck Josef (50 let)

Kubesová Štěpánka (50 let)

Prachařová Petra (55 let)

Dragon Roman (60 let)

Repperová Ivana (60 let)

Stoniš Zdeněk (60 let)

Andrlová Ludmila (65 let)

Grajcarová Jarmila (65 let)

Miksteinová Milena (70 let)

Kostrhoun Václav (70 let)

Svobodová Marie (75 let)

Slaninová Krista (75 let)

Richtová Ludmila (80 let)

Stromský Zdeněk (80 let)

Blaščíková Alena (90 let)

• Oprava zvlhlých omítek a  výmalba v  Kultur-

ním domě v Držkovicích.

• Převod raftu a  elektrocentrály pro potřeby 

JSDH Vávrovice.

• Pokácení lípy napadené dřevomorkou v areálu 

Sokolovny Vávrovice včetně odfrézování kořene.

• Pravidelné revize elektro, komínů a plynových 

kotlů.

• Dokončení vzdáleného ovládání teploty ve zbroj-

nici na Palhanci a v Domě služeb ve Vávrovicích.

V případě, že si nepřejete být uvedeni v Okénku mezi jubilanty,  kontaktujte úřad městské části.

Blahopřejeme!

Okénko do života Držkovic, Karlovce, Palhance a Vávrovic – 

zpravodaj Úřadu Městské části Opava-Vávrovice, Jantarová 288/18, 747 73 Vávrovice.

E-mail: vavrovice@opava-city.cz, internet: vavrovice.opava-city.cz. FB: Městská část Opava-Vávrovice

Úřední hodiny: všední dny 8 – 9 hod., každé pondělí 15 – 18 hod. Telefonické kontakty: 
553 793 065 – úřad, 604 229 418 – Romana Foltýnová (ekonomka),  604 229 419 – Jiří Koreník 

(místostarosta), 604 229 420 – Miroslav Kořistka (starosta). Neprošlo jazykovou úpravou, za vy-

dání odpovídá Miroslav Kořistka. Za zveřejněné články a jejich obsah odpovídají podepsaní autoři.

Z DIÁŘŮ ZASTUPITELŮ

• Nákup kruhového ohniště pro potřeby akcí 

městské části a zapsaných spolků.

• Schůzka ohledně stížnosti na hluk při konání 

soukromých oslav v Kulturním domě v Držko-

vicích.

• Výroba plastových beden na  nově pořízené 

stany.

• Kontrola stromů u fotbalového hřiště ve Váv-

rovicích, vyřízení potřebných povolení k poká-

cení 5 stromů napadených dřevomorkou.


